

香港圖書館協會會士申請之評審標準

Criteria for Fellowship of the Hong Kong Library Association

具備資深會籍資格之專業會員可透過背面的申請表申請資深會士。成功的申請人將在本會於 12 月召開的會員週年大會上獲頒發證書。香港圖書館協會組織章程第 III(A)(ii)條訂明香港圖書館協會資深會士之標準。

Overleaf is an application form for Full Members who believe they qualify for Fellowship. Successful applicants will be presented with their certificates at the Annual General Meeting of the Association in December. Article III (A) (ii) of the HKLA Constitution spells out the criteria for Fellowship of the Hong Kong Library Association.

組織章程第 III(A)條內容如下：

Article III (A) of the Constitution reads as follows:

第 III 條

Article III

會籍

Membership

(A)(ii) 會士，系指符合下述要求之人士，而該人士將被載入會員名冊並獲授證書及獲准在其姓名之後使用首字母 FHKLA（香港圖書館協會之資深會士），前提是會籍須持續未斷且現行有效：

Fellows, who fulfill the following requirements, will be accepted to the register and given a Certificate granting permission to use the initials FHKLA (Fellow of the Hong Kong Library Association) after their names, provided membership is continuous and current:

- (a) 在英國、美國、加拿大、澳洲、新西蘭或其他司法管轄區（由理事會評審）取得專業團體相關學歷，並已有 10 年或以上的相關的工作經驗，且被理事會認為其身份符合更高級別的會籍；

have had not less than 10 years' experience in the profession since qualifying with the appropriate professional body exercising authority in the United Kingdom, United States, Canada, Australia, New Zealand or such other jurisdiction as the Council may determine, and have attained a status considered by the Council as being suitable to the higher grade of membership;

及

AND

- (b) 在香港從事該專業工作 3 年或以上，並成為本會專業會員不少於 3 年，且在理事會或其小組委員會工作不少於 2 年；

have worked in Hong Kong in the profession for a minimum of 3 years, have been a full member of the Association for a minimum of 3 years, and have served on the Council or its sub-committees for at least 2 years;

及

AND

- (c) 經專業會員書面提議及附議，並由理事會多數成員決定授予資深會籍。

have been proposed and seconded in writing by full members to have Fellowship conferred by a majority decision of the Council.

如欲申請資深會籍，請填妥背面之申請表，並將其郵寄至：香港中環郵政總局信箱 10095 香港圖書館協會義務秘書。

To apply for Fellowship, complete the application on the reverse side of this form, and mail it to : The Hong Kong Library Association, Honorary Secretary, G.P.O. Box 10095, Central, Hong Kong.

香港圖書館協會 HONG KONG LIBRARY ASSOCIATION

會士申請表 APPLICATION FOR FELLOWSHIP

姓氏
Family name
中文名
Chinese Name
機構
Institution
會員編號
Membership No.

名字
Personal name(s)
博士/小姐/女士/太太/先生 (圈選適當選項)
Dr./Miss/Ms./Mrs./Mr. (Circle as appropriate)
辦公室電話/傳真號碼
Office telephone/fax numbers

本人現為本會專業會員。
I am a current full member of the Association.

簽署
Signature: _____

日期
Date: _____

專業資格及經驗

PROFESSIONAL QUALIFICATION(S) & EXPERIENCE

資格 Qualification	頒發機構 Awarding Institution	獲得日期 Date Obtained
---------------------	------------------------------	-----------------------

作為帶薪專業圖書館管理員/資訊學者的年限
Number of years as a paid Professional Librarian/Information Scientist : _____

在香港從事專業工作的起始日期
Starting date of professional employment in Hong Kong: _____

在香港從事專業工作的年限：
Number of years of professional employment in Hong Kong: _____

參與香港圖書館協會及香港圖書館事業

INVOLVEMENT WITH THE HKLA & LIBRARIANSHIP IN HONG KONG

獲得香港圖書館協會專業會員的日期：
Date full membership of HKLA obtained: _____

香港圖書館協會理事會/理事會委員會的會籍 (及日期)
Membership of HKLA Council/Council Committees (with dates) : _____

請在另一張表中列出與閣下專業資格、經驗及閣下對香港圖書館協會及香港圖書館事業的貢獻有關的出版物及任何其他資料。
Please list publications and any additional information on your professional qualifications, experience and your contribution to the Hong Kong Library Association and librarianship in Hong Kong on a separate sheet.

(本部份由提名人填寫)
(This part to be filled in by the nominators)

作為香港圖書館協會專業會員，我們謹此提名上述人士以供審議作為本會會士：
As full members of the Hong Kong Library Association, we nominate the above for consideration as a Fellow of the Association:

姓名及簽署
NAME & SIGNATURE

機構
INSTITUTION

提議人
Proposed by :

附議人
Seconded by :